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PROTOKÓŁ NR 7/ 22

ZE WSPÓLNEGO POSIEDZENIA KOMISJI RADY GMINY NAREW

 

Wspólne posiedzenie Komisji  odbyło się 28 września 2022 roku w Urzędzie
Gminy Narew. Posiedzenie Komisji rozpoczęło się o godz. 8.00 z następującym
porządkiem obrad.  

Porządek posiedzenia : 

1. Zapoznanie  się  z  pismami,  które  wpłynęły  do  rady  w  okresie
międzysesyjnym.

2. Rozpatrzenie  i  opinia  w  sprawie  uchwał  przygotowanych  na  XLV
sesję. 

3. Sprawy różne. 

Komisje obecne na posiedzeniu : 

1. Komisja Budżetu i Finansów
2. Komisja Rozwoju Gminy
3. Komisja Rewizyjna
4. Komisja Skarg, Wniosków i Petycji 

Listy obecności stanowią załączniki do niniejszego protokołu. 

Na stan 15 radnych obecnych było 12.  

 Ad.1    Zapoznanie się z pismami ,  które wpłynęły do rady w
okresie międzysesyjnym. 

1. Pismo  z  dnia  12.09.2022r.  od  Ochotniczej  Straży  Pożarnej  w
Trześciance,  która  zwraca  się  z  wnioskiem  o  dofinansowanie
zakupu  dwóch  aparatów  oddechowych,  których  brakuje  do
uzupełnienia  lekkiego  samochodu  ratowniczo-  gaśniczego
wprowadzonego  do  podziału  bojowego  w  2015  roku.  Kwota
zakupu  kompletu  aparatów  wynosi  15.000  zł  brutto.  Z  Urzędu
Marszałkowskiego, OSP w Trześciance otrzymała dofinansowanie
w kwocie 6666,70zł 



brutto. Do zakupu dwóch aparatów oddechowych brakuje kwoty  
8333,3  zł  brutto.  OSP  w  Trześciance  wnioskuje  o  wsparcie  z
budżetu gminy o brakującą kwotę. W odpowiedzi na pismo Rada
Gminy Narew wyraża zgodę na dofinansowanie zakupu kompletu
aparatów  oddechowych  do  OSP w  Trześciance  i  wnioskuje  do
Wójta  o  jak  najszybsze  zabezpieczenie  tej  kwoty  w  budżecie
gminy.

2. Pismo z dnia 31.08.2022r. od Agnieszki Jarmocik do Wójta Gminy
i  Rady  Gminy  w  sprawie  uzupełnienia  oświetlenia  ulicznego  o
lampy na  postawionych  słupach  we  wsi  Waniewo.  Rada  Gminy
oraz  Wójt  Gminy  z  pismem  się  zapoznali  .  Uzupełnienie
oświetlenia ulicznego zostanie wykonane. 

3. W dniu 26.09.2022 r. do Urzędu Gminy Narew wpłynęło pismo od
radnego Eugeniusza Selwestruka ,  który w imieniu mieszkańców
wsi  Tyniewicze  Duże  i  Tyniewicze  Małe  zwraca  się  z  prośbą  o
uzupełnienie  oświetlenia  ulicznego  w  danych  miejscowościach.
Rada  Gminy  zapoznała  się  z  pismem.  Uzupełnienie  oświetlenia
ulicznego może nastąpić w przyszłym roku , gdyż do końca tego
roku nie ma takiej możliwości. 

4. Pismo  z  dnia  31.08.2022  r.  Tematem  tego  pisma  jest  :  Apel  o
poparcie  Stanowiska  Związku  Gmin  Śląska  Opolskiego  wobec
ogromnych cen za energię elektryczną dla miast , gmin i instytucji
komunalnych,  które  zostały  w  ofertach  przetargowych
zaproponowane  przez  państwowe  koncerny  energetyczne.  Rada
Gminy zapoznała się z pismem.

 
 Ad.2     Rozpatrzenie i opinia w sprawie uchwał przygotowanych
na     XLV sesję. 

Projekt uchwały Rady Gminy Narew w sprawie wyrażenia zgody na
dokonanie  darowizny  nieruchomości.  Rada  Gminy  z  projektem  się
zapoznała. Uwag nie zgłoszono. 

Projekt  uchwały  w  sprawie  powołania  Komisji  Inwentaryzacyjnej
mienia  komunalnego.  Rada  z  projektem  się  zapoznała.  Uwag  nie
zgłoszono. 

Projekt  uchwały w sprawie powierzenia uprawnień Wójtowi Gminy
Narew. Rada  z projektem się zapoznała . Uwag nie zgłoszono. 



Projekt  w  sprawie  uchwały  w  sprawie  określenia  przystanków
komunikacyjnych na terenie Gminy Narew, których właścicielem lub
zarządzającym jest Gmina Narew oraz warunków i zasad korzystania z
tych  przystanków.  Rada  z  projektem  się  zapoznała.  Uwag  nie
zgłoszono. 

Projekty  uchwał  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  sprzedaż
nieruchomości stanowiących własność Gminy Narew w następujących
miejscowościach  :Waśki,  Trześcianka,  Skaryszewo,  Rohozy,
Gradoczno,  Narew.  Rada  Gminy  wszystkie  projekty  uchwał
zaopiniowała na tak.

Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Narew na 2022 r
oraz  projekt  uchwały  w  sprawie  zmian  w  Wieloletniej  Prognozie
Finansowej Gminy Narew na lata 2022-2025 wraz z prognozą kwoty
długu i  spłat  zobowiązań  na  lata  2022-2035.  Rada  zapoznała  się  z
projektami  uchwał.  Pytań  do  pani  skarbnik  w sprawie  budżetu  nie
wniesiono. W sprawie budżetu WPF  nie zgłoszono uwag. 

Projekt uchwały w sprawie zwolnienia podatku od nieruchomości.
Rada z projektem się zapoznała. Uwag nie zgłoszono. 
Ad.3  Sprawy różne. 

Wnioski na posiedzeniu komisji : 

1. Wniosek o przygotowanie faktur inwestycji zakończonych wraz z
protokołami odbiorów.

2. Wniosek  o  gaszenie  lamp  ulicznych  we  wszystkich
miejscowościach o tej samej porze o godz. 22.30 i o zapalanie o
godz. 5.00 oraz sprawdzenie wszystkich lamp w całej gminie.

3. Wniosek zgłoszony przez radną Marię Skokin o ustawienie znaku
drogowego  informującego  o  zakazie  wjazdu  do  miejscowości
Makówka  pojazdom  o  masie  powyżej  12  ton.  w   miejscu
widocznym  dla  kierowców  tychże  pojazdów  ,oraz  ustawienie
podobnego znaku w miejscowości Narew na ulicy Mickiewicza.

4. Wniosek  o  włączenie  oświetlenia  ulicznego  na  drodze
wojewódzkiej z drogą do Makówki. 



5. Wniosek o bieżącą kontrolę przez dzielnicowego parkujących na
zakazie  pracowników  Pronaru,  na  drodze  Mickiewicza  przy
Urzędzie Gminy .

6. Wniosek  o  przeprowadzenie  kontroli  podłączenia  do  kanalizacji
ścieków Kebabu w Narwi. 

7. Wniosek o sprawdzenie i  przekazanie  informacji  dla radnych ilu
mieszkańców Narwi  podłączyło  się  do  kanalizacji  w  okresie  od
lutego 2019 do dnia dzisiejszego. 

8. Wniosek o sprawdzenie dlaczego nie działa oświetlenie na nowych
przejściach dla pieszych w Narwi i zwrócenie uwagi w jaki sposób
są zabezpieczone skrzynki na ulicy Mickiewicza.

9. Wniosek radnej Agnieszki Filipiuk o wyrównanie drogi dojazdowej
do cmentarza prawosławnego w miejscowości Trześcianka. 

10. Wniosek radnej Pauliny Monach o przedstawienie radnym faktur z
inwestycji Boksu garażowego przy OSP w Łosince. 

Na  posiedzeniu  Komisji  był  obecny  radny  powiatowy  Roman
Ostapczuk , który poinformował Wójta i radnych o planowanych
oraz  wykonanych  inwestycjach  w naszej  gminie.  Radny  zwrócił
uwagę na częsty problem niszczenia dróg przez rolników. Mówił
też o zażaleniach na wojewódzką drogę , o problemie mieszkańców
Ancut, gdzie przestał kursować autobus . Radna Agnieszka Filipiuk
zwróciła  uwagę o konieczności  ustawienia  dodatkowych znaków
drogowych na skrzyżowaniu drogi wyjazdowej ze wsi Trześcianka
w kierunku Narwi  z  drogą wojewódzką nr  685.  W miejscu  tym
odnotowano już kilka kolizji drogowych. 

Przewodnicząca Komisji  Paulina Monach zakończyła posiedzenie
Komisji  o  godzinie  11.30  i  podziękowała  obecnym za  udział  w
posiedzeniu. 
   Na tym protokół zakończono. 

Protokolant                                               Przewodnicząca komisji
Agnieszka Filipiuk                                       Paulina Monach

                



                                                                                                                               

  
                                                                                                                              

    

      

                                                                                                                              


